



# UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL THE NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS  
TO THE BUREAU MEMBERS

**Subject: Senior World Championships in the non-Olympic weight categories**

Dear Mr. President,

As you might have seen the information on our Calendar, a Senior World Championships for non-Olympic weight categories will be organized in Budapest (HUN) the 10<sup>th</sup> and 11<sup>th</sup> of December 2016.

This decision followed the proposal of the Hungarian Wrestling Federation to organize this event. I remind you that this competition was already organized in the past for the non-Olympic weight categories in Women's Wrestling.

Following this request, we kindly inform you that the Executive Committee approved this organization.

Moreover, in order to give the possibility for the athletes who will not go to the Olympic Games to try to obtain a title in 2016, it was also approved that no athlete who participate in the Olympic Games will be allowed to be registered to this Championships.

You will find attached the specific information and the schedule of this competition.

We therefore encourage all National Wrestling Federations to participate in this Championships.

Sincerely Yours,

---

**A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES  
AUX MEMBRES DU BUREAU**

**Concerne : Championnat du monde senior des catégories non-Olympiques**

Cher M. le Président,

Comme vous avez pu le voir sur notre calendrier, un championnat du monde senior des catégories de poids non-Olympiques sera organisé à Budapest (HUN) le 10 et 11 décembre 2016.

Cette décision fait suite à la proposition de la Fédération Hongroise d'organiser cet évènement qui, je vous le rappelle, était organisé pour les catégories non-Olympiques de lutte féminine dans le passé.

Suite à cette demande, nous vous informons que le Comité Exécutif a approuvé la tenue de cette organisation.

De plus, afin d'offrir la possibilité aux athlètes qui ne se rendront pas aux Jeux Olympiques d'obtenir un titre en 2016, il a aussi été approuvé qu'aucun lutteur ayant participé aux Jeux Olympiques ne pouvait s'inscrire à ce championnat.

Vous trouverez en pièce jointe les informations détaillées ainsi que le programme de cette compétition.

Nous encourageons donc toutes les Fédérations Nationales à participer à ce championnat.

En vous souhaitant d'ores et déjà bonne chance pour cette compétition, je vous adresse, Cher M. le Président, mes meilleures salutations.

Nenad Lalovic  
President  
United World Wrestling

*Corsier-sur-Vevey, 31st of May 2016/Jdr*